
Στην ΑΕΚ έχουν ξεκινήσει την 
προετοιμασία για την επόμενη 
ημέρα, αλλά η διοίκηση ακόμη 
δεν έχει αποφασίσει αν θα 
κρατήσει τον Iσπανό

«Ανοιχτό» 
του Χιμένεθ
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ΞΕΧΕΙΛΙΣΕ ΤΟ ΠΟΤΗΡΙ
Ο Τάκης Οικονομόπουλος και ο 
Θοδωρής Ζαγοράκης δεν μασούν τα 
λόγια τους και ζητούν τη φυλάκιση 
αυτών που προκάλεσαν τα θλιβερά 
επεισόδια στο ντέρμπι των «αιωνίων» 
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εικόνες
«∆εν είναι καλές 
εικόνες αυτές. 
Είναι κρίµα οι 
αγώνες να µην 
ολοκληρώνονται 
λόγω της 
συµπεριφοράς των 
οπαδών. Οποιος 
ασχολείται µε 
το ποδόσφαιρο 
δεν θέλει να 
βλέπει τέτοιες 
εικόνες», τονίζει 
ο επιθετικός των 
«ερυθρολεύκων» 

H
ταν ο πρωταγωνιστής του ντέρµπι µεταξύ 
του Παναθηναϊκού µε τον Ολυµπιακό, κα-
θώς µε το γκολ του διαµορφώθηκε το 0-1 

για τους «ερυθρόλευκους». Ο Μιγκέλ Ανχελ Γκερέ-
ρο µιλά στη Realnews και αναφέρεται σε αυτή την 
ξεχωριστή για τον ίδιο στιγµή, στα όσα έγιναν και 
έφεραν τη διακοπή του µατς, αλλά κάνει και έναν 
απολογισµό της σεζόν. 

  Τελευταίο δείγµα θετικό για τον Ολυµπιακό, 
παρότι ο αγώνας δεν ολοκληρώθηκε. Πώς το εί-
δες ως πρωταγωνιστής;

Από την πρώτη στιγµή κατάλαβα τι σηµαί-
νουν για όλους τα µατς µε τον Παναθηνα-
ϊκό. Είναι το κλασικό ελληνικό ντέρµπι και 
ένας αγώνας που πρέπει να παίρνουµε τη 
νίκη για να δίνουµε χαρά και στον κόσµο 
µας. Νοµίζω πως, σε αυτό το διάστηµα 
που προλάβαµε να αγωνιστούµε, παίξαµε 
έξυπνα. ∆εν θελήσαµε να δώσουµε στιγµές 
στον αντίπαλό µας και κοιτάξαµε να φτιά-
ξουµε τις δικές µας. Πήραµε αρκετές ευκαι-
ρίες και καταφέραµε να σκοράρουµε στο δεύ-
τερο ηµίχρονο. Ηµασταν καλύτεροι και δεν πι-
στεύω πως διαφωνεί κανείς µε αυτή την άποψη. 
 Γνωρίζεις ότι όποιος σκοράρει σε ντέρµπι 

µπαίνει σε µια ξεχωριστή θέση στην εκτίµηση 
των οπαδών;

Είναι ξεχωριστό, ναι, είναι ένα γκολ απέναντι στον 
Παναθηναϊκό. Οπως έχω πει, κοιτάζω να κάνω τη 
δουλειά µου όσο το δυνατόν καλύτερα. Ηταν µια 
ωραία προσπάθεια συνολικά. Ηταν εξαιρετική η 
σέντρα του Λεονάρντο (Κούτρη) και εγώ προ-
σπάθησα να κάνω το καλύτερο τελείωµα. Χάρη-
κα όταν είδα την µπάλα στα δίχτυα, ήξερα πως εί-
ναι ένα σηµαντικό γκολ για όλους µας στην οµά-
δα, πως µας έφερνε κοντά σε µια σηµαντική νίκη. 
 Ζήσατε και την άλλη πλευρά, πάντως, µε τη δι-

ακοπή της αναµέτρησης, άσχηµες εικόνες, επει-
σόδια. Ποια είναι η άποψή σου για όλα αυτά που 
συνέβησαν;

∆εν είναι καλές εικόνες αυτές. Είναι κρίµα οι αγώ-
νες να µην ολοκληρώνονται λόγω της συµπεριφο-
ράς των οπαδών. Υπήρξε µια περίεργη ατµόσφαι-
ρα, είχαµε την ένταση από νωρίς µε την επίθεση 
στον πάγκο µας. ∆εν γινόταν να συνεχιστεί έτσι ο 
αγώνας. Είναι κάτι που πρέπει να απασχολεί τους 
αντιπάλους µας. Εµείς κάναµε τη δουλειά µας, πή-
γαµε για να παίξουµε µπάλα, αλλά δεν εξαρτά-
ται µόνο από εµάς αυτό. Οποιος ασχολείται µε το 
ποδόσφαιρο δεν θέλει να βλέπει τέτοιες εικόνες. 
 Η χρονιά πλησιάζει στο τέλος της, αποµένουν 

πέντε αναµετρήσεις. ∆εν διεκδικείτε κάποιο τρό-
παιο, αλλά υπάρχει η αίσθηση πως η οµάδα βελ-
τιώθηκε. Ο δικός σου απολογισµός;

Σίγουρα θέλαµε κάτι περισσότερο. Οταν είσαι 
στον Ολυµπιακό, παίζεις για τους τίτλους. ∆υστυ-
χώς, δεν τα καταφέραµε, αλλά θα συνεχίσουµε να 
προσπαθούµε. Θέλουµε να κλείσουµε το πρωτά-
θληµα µόνο µε νίκες. Νοµίζω πως η οµάδα έκανε 
καλά µατς. Στις λεπτοµέρειες  ορισµένα πράγµα-
τα δεν πήγαν καλά. Ξέραµε τι θέλαµε µέσα στο 
γήπεδο, δείξαµε µια εικόνα που άρεσε στον κό-
σµο µας. Εχουν µπει γερές βάσεις για ένα καλύ-
τερο µέλλον και πάνω σε αυτές θέλουµε να χτί-
σουµε για τη νέα χρονιά. 

∆ΙΟΝΥΣΗΣ ΒΕΡΒΕΛΕΣ

Ο Μιγκέλ Ανχελ Γκερέρο µιλά στην «R» 
για το ντέρµπι µε τον Παναθηναϊκό, το γκολ 

που πέτυχε και για το µέλλον των «ερυθρολεύκων» 

Ο Μιγκέλ Ανχελ Γκερέρο µιλά στην «R» 

«Εχουν µπει 
γερές βάσεις 
στον Ολυµπιακό»


